

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ARAB EAST FOR DEVELOPMENT & INVESTMENT Date: 30-07-2024 04:28:22 PM Subject: Brief summary of the companies business results f</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الشرق العربي للتطوير والاستثمارات التاريخ: 30-07-2024 04:28:22 PM الموضوع: ملخص عن أعمال الشركة للنصف الأول</p>
<p>1. Continue studying the investment opportunities available in the local markets to enter them and sell some assets to provide an acceptable return for the company. 2. Work on studying some shares of companies distinguished by good performance in the Amman Stock Exchange with the aim of investing in them .</p>	<p>1. الأستمرار بدراسة الفرص الإستثمارية المتوفرة في الأسواق المحلية للدخول فيها وبيع بعض الموجودات لتوفير عائد مقبول للشركة . 2. العمل على دراسة بعض أسهم الشركات المتميزة بالأداء الجيد في بورصة عمان بهدف الإستثمار فيها .</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: arwa ibrahem</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: arwa ibrahem</p>